
Norsk Shih Tzu Klubb (NSTK)
Referat styremøte 29.09.2021 kl. 19.00 – Messenger/tale
Tilstedet: Hildur Johnsen, Knut Arild Flatner, Jan Klaastad og Eva K Larsen

Meldt forfall: Anniken Venner

Saker til behandling:

Oppfølging:
Sak 01/21 Godkjendt ref. fra 25.08.2021.

Sak 02/21 Økonomisk status pt. bra. Jan sjekker opp ang forsikringen på hengeren.

Sak 11/21 AHR- info. Jan Klaastad er gått ut av AHR og styrets kandidat i AHR er nå Knut Arild Flatner
NKK etterspør hvem som er rasens mandat i brachycefalråådet. Dette sendes AHR som finner
kandidat. Haster!

Sak 18/21 Det planlagte seminaret i slutten av oktober i år er utsatt til neste år.

Sak 31/21 NKK etterspør når vi tenker ha dommerkonferansen, utsatt til 2022.

Sak 33/21 Førjuls spesialen 2021. Anniken Venner går i permisjon og Ritha Vangen har ansvar for spesialen.
Rosetter er bestilt.

Sak 34/21 Medlemsmøte - 15. September. Oppsummering. 22 stk var påmeldt møtet, kun 14 møtte. Flere
hadde problemer med innlogging til møtet. Vi forsøker å finne ut hvordan vi kan løse dette.
Referat fra medlemsmøtet er publisert på klubbens webside.

Sak 36/21 Søknad etter shih tzu til reklamefilm. Knut Arilds Charlie har deltatt og reklamen slippes før jul.

Sak 37/21 Vurdering av Bankskifte. Styret vedtok å bytte bank til BN bank pga bedre betingelser og lavere
kostnad

Eventuelt:
• ST-Nytt nr. 2/21. Hildur jobber med bladet men savner innlegg fra flere
• Knut A sender ut kompendiet til de som søker elevstatus på rasen

• Certregler; Mye feilinfo fra bla ringsekretærer gjør at det har vært uavklarte certregler.
NKK bekrefter at hunder som er reg Champion (selv om den er påmeldt AK klasse, ikke skal
ta imot cert)



Møtet slutt kl 21.00.

Neste styremøte 27 oktober kl 19.00

Eva K Larsen
Sekretær


